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PROTOKÓŁ 0012.10.5.2021 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 11 maja 2021 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 13.00 – 13.50 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Mirosław 
Kolb- usprawiedliwiony.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2020 rok 

– absolutorium 
 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych 
w 2020 roku oraz aktów prawa miejscowego , 
 

 Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielnie absolutorium Prezydentowi 
Miasta za 2020 rok,  

 
4. Wolne głosy i wnioski 
5. Zakończenie posiedzenia  

 

Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  
 
Ad. 2 
Porządek obrad został przyjęty. 
 

Ad. 3 

 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2020 rok 
– absolutorium 

Skarbnik Miasta przedstawił informację dotyczącą sprawozdania z wykonania 
budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2020 rok. Poinformował, że dochody, które 
uzyskujemy bezpośrednio lub pośrednio przez Skarb Państwa to największe spadki 
w stosunku do planu pierwotnego za poprzedni rok. Dotyczyły one podatku CIT. 
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Przypomnę, że planowaliśmy na początku 8 mln zł. Dochody wyniosły praktycznie 
24 tys. zł na plus czyli 8 mln. zł nie wykonania dochodów w tym przypadku. 
Korekta należności z tytułu CIT jednej ze spółek powoduje dotkliwe straty, które 
dotyczą naszego miasta oraz powiatu pszczyńskiego. Jeżeli chodzi o udział w PIT 
to też były ubytki w stosunku do planu pierwotnego. Niewykonanie planu w PIT 
wynosiło 4 mln. zł. Bardzo duży wzrost wydatków jest na oświatę. Ustawa - Prawo 
oświatowe powoduje, że spore wydatki musimy ponosić. Dopłata do zadań 
subwencjonowanych w roku 2020 wynosiła 24 mln. zł. W tym roku kwota będzie 
wyższa. Nie wliczamy w to inwestycji.  

Andrzej Matusiak 
 - Proszę przedstawić dochody i wydatki bieżące w porównaniu z rokiem 2019? 
 
Dariusz Holesz 
 - Wykonanie dochodów bieżących w roku poprzednim to było 499 mln. zł, a  
w roku 2020 -  535 mln. zł. PIT-120 mln. 209 tys. zł  w 2019 roku, a w roku 2020 
– 120 mln. 870 tys. zł. CIT spadł o 23 mln. zł. Podatek od nieruchomości w 2019 
r. - 56 mln. zł, w 2020 – 58 mln. zł gospodarka komunalna w 2019 roku – 15 mln. 
zł, w roku bieżącym – 14 mln. zł, środki transportowe w 2019 r.  – 1 mln. zł, w 
2020 r.  – 962 tys. zł, podatek od czynności cywilno-prawnych w 2019 -  3 mln. 
900 tys. zł, w 2020 -3 mln. 800 tys. zł, wychowanie przedszkolne było 2 mln. 600 
tys. zł, jest 1 mln. 600 tys. zł, ugody JSW związane ze szkodami górniczymi 
uzyskaliśmy 13 mln. zł, a w roku poprzednim (2019) – 480 tys. zł. Są to procesy, 
które trwają latami. Odsetki bankowe w roku 2019 – 2 mln. 245 tys. zł, w roku 
2020  - 568 tys. zł, dotacje na zadania z zakresu UE – w 2019 roku  - 5 mln. 341 
tys. zł, w 2020  - 25 mln. 976 tys. zł.  
 
Janusz Ogiegło 
 - We wniosku Komisji Rewizyjnej jest akapit dotyczący dochodów z budżetu 
miasta w roku 2020 – „W  porównaniu do 2019 roku dochody budżetowe są wyższe 
o ponad 75 mln zł. Jednak należy zauważyć, że wzrost ten jest efektem transferów 
z budżetu Unii Europejskiej i budżetu państwa”. Skąd 75 mln. zł? 
 
Dariusz Holesz 
 -Jest to plan początkowy w stosunku do wykonania. Są tu wliczone wszystkie 
środki łącznie z UE. Jeżeli chodzi o budżet państwa otrzymaliśmy 15 mln. 203 tys. 
zł.  
 
Anna Hetman 
 - Jesteśmy jedyną Gminą w woj. Śląskim, która ma ujemny CIT.  
 
Dariusz Holesz 
 - Chciałbym jeszcze zwrócić uwagę na jedną ważną rzecz. Zaległości z tytułu 
najmu i dzierżawy to na ten moment  to prawie 11 mln. zł.  
 
Przewodniczący Komisji Andrzej Matusiak zapoznał członków Komisji z treścią 
wniosku o udzielnie absolutorium Prezydentowi Miasta za 2020 rok.  
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek głosami: za -  3, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 2. 
 
Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  



3 
 

Ad. 4 
Wolne głosy i wnioski 
 
Andrzej Matusiak 
 - Do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wpłynęło pismo mieszkańców miasta 
Jastrzębie-Zdrój. W związku z tym, że pismo jest anonimem (bez pieczątki, 
podpisu) pozostaje ono bez dalszego procedowania.  
 
Pismo stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 5 
 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Przewodniczący Komisji – Andrzej Matusiak  podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie.  

 

Protokołowała       Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Andrzej Matusiak 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


